

IMBS - International Management Business School

imbs.ci/about-us



IMBS est un établissement d'enseignement général, technique et supérieur situé dans le quartier Yopougon.

Notre objectif est donné une formation de qualité à tous les jeunes de la Côte d'Ivoire et d'ailleurs afin de faire d'eux des élites, capables de relever tous les défis auxquels est confronté notre continent d'Afrique.

Notre vision est d'allier le social et la qualité pour permettre à un plus grand nombre de jeunes issus de familles modestes d'accéder à des formations de qualité.

La FEDE est une OING – Organisation Internationale Non Gouvernementale, institution supranationale, créée en 1963 et dotée du statut participatif auprès du Conseil de l'Europe.

Elle fédère **un réseau international de plus de 500 établissements** d'enseignement supérieur et professionnel, dans 35 pays et sur 4 continents qui partagent un projet commun d'excellence académique, d'innovation pédagogique, de recherche scientifique et d'ouverture au monde.

La FEDE délivre 150 diplômes européens accessibles en anglais et en langue nationale, du Foundation Degree, Bachelor européen, Mastère européen jusqu'au DBA Doctorate of Business Administration. La FEDE compte **un réseau international de plus de 180 000 diplômés**.



FILIÈRES ET DIPLÔMES

Formations et certificats proposés par l'école

BTS

- Finances, Comptabilité et Gestion des Entreprises
- Ressource humaine et communication
- Tourisme
- Logistique
- Electrotechnique



LANGUES D'ENSEIGNEMENT

Français/ Anglais



INFOS PRATIQUES

Boulevard bel'air Millionnaire
Sopim Yopougon
Abidjan
COTE D'IVOIRE
+225 07 09 09 63 06
+225 05 75 62 09 41
info@imbs.ci



INFOS RÉGION

Tourisme
<https://bit.ly/31m4muB>

Collectivités
abidjanvilledurable.com

Patrimoines Remarquables
<https://fr.unesco.org/fieldoffice/abidjan>

Sports
www.sport-ivoire.ci

LES + DE L'ÉCOLE

- Cours dispensés par des intervenants qualifiés et professionnels
- Un enseignement personnalisé en fonction des personnalités des étudiants : L'apprentissage par le plaisir



CHIFFRES CLÉS

55 étudiants

Date de création : 2020



FEDEration for European Education
FEDÉration Européenne des Ecoles

IMBS - International Management Business School

imbs.ci/about-us



IMBS is a general, technical, and higher education institution located in the Yopougon district.

Our objective is to provide quality training to all young people in Ivory Coast and elsewhere in order to make them elite, able to meet all the challenges our continent of Africa is facing.

Our vision is to combine social and quality in order to enable a greater number of young people from modest families to access quality training.

The FEDE is an INGO International Non-Governmental Organisation and a supranational institution that was created in 1963, which is endowed with participatory status with the Council of Europe.

It federates an international network comprised of over 500 higher and professional education institutions in 35 countries across 4 continents, which share a common project that is hinged on academic excellence, pedagogical innovation, scientific research and openness to the world.

The FEDE delivers 90 European degrees that are available in English and in the national language, from the Foundation Degree, the European Bachelor's Degree, the European Master's Degree to the DBA Doctorate of Business Administration. The FEDE counts an international network of over 180 000 alumni.



PROGRAMMES AND DEGREES

Programmes and certificates proposed by the school

BTS

- Finance, Accounting, and business management
- Human Resources and Communication
- Tourism
- Logistics
- Electrotechnical



TEACHING LANGUAGES
French/English



PRACTICAL INFOS

Boulevard bel'air Millionnaire
Sopim Yopougon
Abidjan
IVORY COAST
+225 07 09 09 63 06
+225 05 75 62 09 41
info@imbs.ci



INFORMATION ON THE LOCAL AREA

Tourisme
<https://bit.ly/3lm4muB>

Collectivités
abidjanville durable.com

Patrimoines Remarquables
<https://fr.unesco.org/fieldoffice/abidjan>

Sports
www.sport-ivoire.ci

+ STRENGTHS OF THE INSTITUTION

- Courses given by qualified and professional speakers.
- Personalized teaching according to the personalities of the students: Learning through pleasure



KEY FIGURES

55 students

Date of creation: 2020



FEDEration for European Education
FEDEration Européenne des Ecoles